
Respostes a la ciutadania d’ICV-MES-AS al Ple de 21/11/2018 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
El passadís central del parc de la Solidaritat és una zona molt exposada al sol i 
des de l’Ajuntament es va dir que s’hi posarien para-sols. S’han oblidat del 
tema? 
 
Pensen prendre mesures immediates per pal·liar el casos circulatori provocat 
pel nou carril bici al seu pas per Laureà Miró i Països Catalans? 
 

La senyora Zafra: 

“Bon vespre, senyora Sinfreu. Sobre el parc de la Solidaritat, com ja s’ha comentat, 
oblidat el tema no està, perquè és una obra sortida del pressupost participatiu del 
2017.  

Els motius pels quals –tècnics, com ja han comentat– encara no s’ha dut a terme, 
creiem que ho explicarà molt millor l’equip de govern. 

I sobre la mobilitat, no és la primera queixa, com ja també s’ha comentat, que arriba 
a aquest ple, i en som molt conscients i patim les conseqüències d’aquestes 
congestions de trànsit, que generen, si no a diari, quasi. Però el nostre grup 
municipal, és clar que vol el carril bici, però el volem a tot el poble, no només a 
segons quins carrers, i per això instem l’equip de govern a què ens informin de les 
mesures que tenen previstes per resoldre aquesta problemàtica concentrada.” 

 


